

السيرة الذاتية

❖ الاسم / ولاء شلبي محمد قرني.

❖ العنوان: القصة- سمسطا- بني سويف.

❖ عنوان العمل: كلية التربية- جامعة بني سويف-أمام استراحة السيد المحافظ.

❖ هاتف العمل: ٠١٢٢٦٣٠٢٧١٩.

❖ مكان الميلاد: قمبش- ببا - بني سويف

❖ الحالة الاجتماعية: متزوجة ولديها أولاد.

❖ النوع: أنثى

❖ الجنسية: مصرية

المؤهلات العلمية:-

- ليسانس في الآداب والتربية -قسم لغة عربية -جامعة بني سويف-بتقدير (عام ممتاز مع مرتبة الشرف)

دور مايو ٢٠١٢

-الدبلوم المهنية في التربية، تخصص (تطوير مناهج) -جامعة بني سويف-بتقدير عام (ممتاز)، ٢٠١٤

-الدبلوم الخاص فى التربية - جامعة بني سويف بتقدير عام (جيد جدا) ٢٠١٥

- ماجستير في التربية، تخصص مناهج وطرق التدريس اللغة العربية، كلية التربية، جامعة بني سويف،

بتقدير عام (ممتاز) ٢٠١٩.

الدورات العلمية:

- النزاهة والشفافية ومكافحة الفساد مركز تنمية الموارد البشرية -جامعة بني سويف (في الفترة من

٢٩-٧-٢٠١٨ إلى ٣٠-٧-٢٠١٨) .

- التخطيط الاستراتيجي - مركز تنمية الموارد البشرية -جامعة بني سويف (في الفترة من ٣١-٧-

٢٠١٨ إلى ١-٨-٢٠١٨) .

- إدارة الفريق البحثي - مركز تنمية الموارد البشرية -جامعة بني سويف (في الفترة من ٢٠١٨-٧-٣١ إلى ٢٠١٨-٨-١) .

- آداب وسلوك المهنة في العمل الجامعي -مركز تنمية الموارد البشرية -جامعة بني سويف (في الفترة من ٢٠١٨-٨-٥ إلى ٢٠١٨-٨-٦) .

- نظم الامتحانات وتقويم الطلاب - مركز تنمية الموارد البشرية -جامعة بني سويف (في الفترة من ٢٠١٨-٨-٥ إلى ٢٠١٨-٨-٦) .

- الموارد المالية والقانونية - مركز تنمية الموارد البشرية -جامعة بني سويف (في الفترة من ٢٠١٨-١-٥ إلى ٢٠١٨-١-٦) .

الوظيفة الحالية:-

- معيد ، بكلية التربية ، جامعة بني سويف- فسم المناهج وطرق التدريس- تخصص لغة عربية.

اللغات الأجنبية:-

- مستوى (التوفيل) للغة الإنجليزية.

-اللغة الفرنسية(مستوى متوسط).

Name /walaa Shalaby Mohammed Qrni.

Address: Kasbah – Somasta – Beni Suef.

Title of work: Faculty of Education – University of Beni Suef – in front of the Governor's rest.

Telephone: 01226302719

Place of birth: Qambash – Biba – Beni Suef

Marital status: Married with children.

Gender: Female

Nationality: Egyptian

Qualifications:–

- BA in Arts and Education – Arabic Language Department – Beni Suef University
- Grade (Excellent Year with Honors) May 2012
- Professional diploma in Education, specialization (curriculum development) – University of Beni Suef – Grade (Excellent), 2014
- Special Diploma in Education – Beni Suef University with a grade of (very good) 2015
- Master of Education, Curriculum and Teaching Methods, Arabic Language, Faculty of Education, Beni Suef University, Grade (Excellent) 2019.

Scientific sessions:

- Integrity, Transparency and Anti-Corruption– Center for Human Resources Development – Beni Suef University (from 29-7-2018 to 30-7-2018).
- Strategic Planning – Center for Human Resources Development – Beni Suef University (from 7 - 7-2018 to 1-8-2018).

- Research Team Management – Center for Human Resources Development – University of Beni Suef (from 7 – 7-2018 to 1-8-2018).
- Ethical Conduct and code of Ethics – Center for Human Resources Development – University of Beni Suef (from 5-8-2018 to 6-8-2018).
- Student evaluation and Examination Techniques – Center for Human Resources Development – University of Beni Suef (from 5-8-2018 to 6-8-2018).
- Financial and Legal Resources – Center for Human Resources Development – Beni Suef University (5-1-2018 to 6-1-2018).

Current job:–

- Teaching Assistant, Faculty of Education, Beni Suef University – Curriculum and teaching methods – Arabic language specialization.

Foreign languages:–

- The level of (TOEFL) of the English language.
- French (average level).